
Minnesanteckningar	  från	  styrelsemöte	  i	  Villaföreningen	  Dungen	  2012-‐09-‐19	  
Närvarande:	  Jacob	  Brogren,	  Göran	  Lidgren,	  Arne	  Lindqvist,	  Katarina	  Roxström-‐
Lindquist	  och	  Patrik	  Holsti	  (sekreterare).	  
	  
1.	  Rapport	  från	  kassören	  
Arne	  redogjorde	  för	  Dungens	  nuvarande	  ekonomi.	  	  
	  
Årsavgift	  
Alla	  hushåll	  har	  betalt	  årsavgiften.	  	  
	  
Betalda	  räkningar	  av	  Dungen	  
Alla	  räkningar	  är	  betalda	  
	  
Sölve	  90	  år	  
Pengar	  tagna	  från	  kassa	  för	  uppvaktning	  av	  Sölves	  90	  års	  dag	  
	  
Kassa	  2012-‐09-‐19	  
Nuvarande	  likvida	  medel	  är	  på	  115	  402.	  
	  
2.	  Historik	  gällande	  Dunges	  bokföringar	  	  
Alla	  pärmar	  är	  återfunna	  och	  finns	  i	  snickarboden.	  
	  
3.	  Snöröjning	  
Uppdaterat	  kontrakt	  är	  framtaget.	  Uppdateringen	  är	  framförallt	  ett	  förtydligande	  
mot	  snöröjaren	  för	  vad	  vi	  betalar	  för.	  Kontraktet	  är	  utformat	  som	  ett	  
tillsvidarekontrakt	  med	  3	  månaders	  uppsägning	  möjlighet.	  
Dungen	  kommer	  fortsätta	  att	  använda	  Roland	  Olsson	  på	  Trädgårdfixarna.	  
Medlemmar	  i	  styrelsen	  kommer	  att	  försöka	  hålla	  koll	  på	  de	  datum	  snöröjaren	  är	  
här	  för	  att	  jämföra	  mot	  snöröjarens	  uppgifter	  under	  denna	  vinter.	  
Snöröjningsprotokollet	  kommer	  att	  läggas	  upp	  på	  webben	  när	  det	  är	  klart.	  
	  
3.1	  Synpunkter	  från	  Harald	  gällande	  snöröjning	  
Synpunkter	  har	  framkommit	  att	  inte	  snöröja	  uppfarter	  och	  Dalvägen	  27-‐59,	  det	  
kan	  husägare	  själva	  göra.	  	  
Styrelsen	  stödjer	  inte	  detta.	  Orsaker	  för	  detta	  är	  att	  styrelsen	  tror	  att	  alla	  inte	  
kommer	  att	  skotta	  sin	  del,	  det	  kan	  göra	  att	  kommunen	  har	  synpunkter	  på	  detta	  
och	  stänger	  möjligheten	  för	  parkering	  under	  vintertid.	  Servicenivån	  är	  
densamma	  som	  ett	  antal	  år	  tillbaka	  vilket	  gör	  att	  kostnaden	  inte	  kommer	  att	  
förändras.	  
	  
4.	  Dungens	  sätt	  att	  betala	  behöver	  förnyas	  
Dungen	  har	  enligt	  banken	  ett	  föråldrat	  sätt	  att	  betala	  sina	  räkningar.	  Detta	  
behöver	  förnyas.	  	  
	  
5.	  Gästparkeringens	  skick	  efter	  fiberanläggning	  
	  
Synpunkter	  har	  framkommit	  från	  Dungens	  medlemmar	  att	  gästparkeringen	  är	  i	  
sämre	  skick	  efter	  fiberanläggningen.	  Kontroll	  gjordes	  innan	  fiberanläggningen	  



påbörjades,	  enligt	  Arne	  så	  är	  skicket	  detsamma	  efter	  arbetet	  är	  avslutat.	  Kontroll	  
görs	  igen	  med	  kontrollant.	  
	  
6.	  Buller	  	  
G:a	  Södertäljevägen.	  Bullret,	  hastighet	  och	  antalet	  bilar	  har	  ökat.	  Väggupp	  fyller	  
inget	  syfte,	  bilar	  åker	  mellan	  guppen.	  Känns	  inte	  tryggt	  för	  skolbarn	  som	  går	  
efter	  vägen.	  
Jakobslundsvägen	  
Sandström	  för	  oväsen	  med	  lastbilar	  som	  har	  tunga	  motorer.	  Bilar	  kör	  fort,	  
väggupp	  på	  placeras	  på	  vägen.	  
Göran	  gör	  förslag	  på	  skrift	  till	  kommun.	  
	  
7.	  Datum	  för	  stämma	  
Förslag	  på	  datum	  är	  24/10	  klockan	  19.00	  –	  22.00.	  Reservdag	  är	  22/10.	  
Katarina	  bokar	  Magasinet.	  
	  
8.	  Datum	  för	  städdag	  för	  hösten	  2012	  
Förslag	  på	  datum	  är	  10/11	  med	  reservdag	  17/11	  beroende	  på	  t.ex.	  snö.	  
	  


